
 اعلان هام: 
ن   ي للراغبير

ونن ة الالكير ي واشنطن الإعلان عن خدمة تقديم طلب التأشير
يسر السفارة الاردنية فن

، عوضا عن الالية المتبعة سابقا 2023/ 3/ 19بالدخول الى المملكة الاردنية الهاشمية اعتبارا من 
ة من خلال السفارة.  ة و الحصول على التأشير  لتقديم طلب التأشير

ي    و سيييييتون تقديم الطلب و 
ونن ة لالييييا من خلال مواخ وةارة الداخلية الالكير الحصييييول على التأشييييير

ي  
ونن ة على مواخ ال ييدميياة الالكير لجميخ الجنسيييييييييييييييييياة الع تييية و الابنييية بعييد تقييديم الطلييب مبيياي 

 https://eservices.moi.gov.joلوةارة الداخلية على الرابط: 
 

 المملكة.  الى  دخوللل ا مطلوب (QR code ـــ )لم يعد رمز العلما بأنه 

Important note: 
 
Effective March 19th 2023, E-Visa application services will be implemented. 
This is applicable to all applicants, including Arab and Foreign nationals, 
seeking to visit the Hashemite kingdom of Jordan. This electronic service will 
substitute the visa issuance process conducted through the Embassy.  
 

E-visa applications will now be processed and issued directly and exclusively 
through the Ministry of Interior via the following 
link:  https://eservices.moi.gov.jo 
 

 
Please note that the registration for the QR code for visit Jordan Is no longer 
required.  
 

https://eservices.moi.gov.jo/
https://eservices.moi.gov.jo/

